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Zápis ze shromáždění delegátů tříd KPZŠ Jeremenkova s ředitelem školy ze dne 11. 3. 2020 

Místo konání: Aula ZŠ Jeremenkova 

Čas: 17,00 hodin 

Přítomní: viz prezenční listinu 

Projednaná témata: 

1) Aktuální informace od vedení školy 

Uzavření školy z důvodu zamezení nákazy COVID-19 je na dobu neurčitou, škola postupuje podle 
pokynů MŠMT a Městské části Praha 4 

Škola vystavuje rodičům OČR viz odkaz: https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/karantena-a-
osetrovne-informace-pro-rodice-a-skolska-zarizeni/  

Je možné po domluvě vyzvednout osobně nebo lze i elektronicky po dohodě s ředitelem školy. 

Jsou zastaveny i odpolední kroužky (i externí), organizace ŠvP a výjezdu do Španělska pro vyšší 
ročníky se bude řešit s ohledem na aktuální situaci. Průběh zápisu do 1. třídy bude upřesněn, možná 
se bude konat jen formou administrativní, tedy bez účasti dětí. Ruší se škola nanečisto 19.3. 2020, 
květnová škola nanečisto je oproti loňsku také zrušena, spíše se bude jednat o jakousi formu 
odpoledne ve škole pro přijaté žáky a jejich rodiče. Akce Noc s Andersenem zrušena, podle situace 
bude naplánován náhradní termín. Během uzavření školy trvá cíl pokračovat ve vzdělávání na dálku, 
učitelé budou rozesílat podklady k samostudiu přes systém Bakalář. Ředitel požádal  o zpětnou vazbu 
rodičů, kdyby tomu tak nebylo.  

Další info viz odkaz: https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/informace-pro-rodice---samostudium-
zaku-krouzky-obedy/ 

Většina zaměstnanců školy bude k dispozici na pracovišti po-čt na 4 hodiny, odpoledne a v pátek mají 
tzv. home-office.  

Info k systému Reservando – úspěšně použitý pro zápisy do 1. tříd, do budoucna uvažován i jako 
rezervační systém pro odpolední kroužky. 

K dotazu na celkovou desinfekci školy bylo uvedeno, že nabídky od firem se dostavily, zatím má škola 
dostatek čisticích prostředků a provádí desinfekci vlastní silou, nicméně bylo potřeba dokoupit 
dávkovače mýdel s tekutou desinfekcí do všech tříd.  

Škola pracuje na změně zajišťování ekonomických služeb a IT řešení, současní poskytovatelé byly 
cenově nároční a kvalita služeb nevyhovující.  

2) Dále byly zodpovězeny jednotlivé předem zaslané otázky se sestavené na základě podnětů 

rodičů : 

Kvalita jídla ve školní kuchyni - děti často přicházejí s tím, že jídlo vůbec nejí, hlásí, že opět měli 
bramborovou kaši "z pytlíku". Jídlo by mělo být ze surovin a ne z prášku. (+ ve stejném duchu jiná 
připomínka ze strany rodičů: Zdravější strava pro děti ve školní jídelně. Existuje již mnoho projektů, 

https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/karantena-a-osetrovne-informace-pro-rodice-a-skolska-zarizeni/
https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/karantena-a-osetrovne-informace-pro-rodice-a-skolska-zarizeni/
https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/informace-pro-rodice---samostudium-zaku-krouzky-obedy/
https://www.zsjeremenkova.cz/novinky/informace-pro-rodice---samostudium-zaku-krouzky-obedy/


2 
 

které se tímto zabývají a myslím, že by stálo za to se nad tím zamyslet. Nějaký z projektů mohu na 
požadání doporučit) 

Úroveň vaření ve školní jídelně je vedením školy nyní hodnocena jako přinejmenším průměrná a 
zásadní změny v kuchyni nepatří k prioritám, kterým je nyní věnována pozornost. Nákup surovin je 
v kompetenci pana Jandy, stavba jídelníčku a samotné vaření je záležitost vedoucí kuchyně paní 
Markové.  

Složitý proces objednávání, které jídlo. Proč se nemůžou děti vybrat až ten den? Klidně navýšení za 
lepší služby, dcera chodí do školky a platí 80/den (+ ve stejném duchu jiná připomínka ze strany 
rodičů: K jídelně: casto nefunguje ani web pro odlhasovani obedu a pro provadeni zmen. Byla bych 
rada za nejakou zpetnou vazbu z jidelny a od vedeni skoly.) 

Cena je dlouhodobě v úrovni 31-34 Kč/porci, cílem je ji tam i udržet. Objednávání do středy pro 
nadcházející týden (tedy tři pracovní dny předem) je potřebný pro včasnou objednávku surovin. 
Aktuálně se program VIS jeví jako stabilní, z diskuze se zástupci tříd vyplynulo, že se občas stane 
chyba v podobě zaklikání požadovaných voleb s opomenutím závěrečného kliknutí na „uložit“. Pokud 
se ale objeví konkrétní případ, je třeba jej nahlásit a řešit s vedoucím jídelny. 

 

Výuka jazyků a kroužky. Uvítali bychom kroužky, které již v minulosti ve škole byly (Španělština, 
Němčina, Robotika, pohybové aktivity...) 

Aby bylo otevřeno co nejvíce kroužků, tak není ani vyžadována minimální účast 10 dětí (reálně jsou 
otevírány i kroužky pro 6 žáků apod.).  Prioritou je poskládat a pokrýt hlavní výukový rozvrh. Nabídka 
odpoledních aktivit se odvíjí od návrhů jednotlivých vyučujících, kterým čas na odpolední aktivity 
zabírá např. bezplatné doučování  poskytované v rámci projektů OP VVV Šablony apod. V případě 
zájmu rodičů vést kroužek (například výpočetní techniky) je tato varianta možná i bez pedagogického 
vzdělání, je potřeba řešit individuálně, každopádně pomoc ze strany rodičů je velmi vítána.   

 

Zda a v jakém rozsahu bude ve škole působit v následujícím období bývalá paní ředitelka? (jedná se 
hlavně o trvalé a nekvalifikované suplování češtiny) 

Pracovní neschopnost paní Jandové stále trvá.  

Pan ředitel Vondrouš zásadně nesouhlasí s výrokem o nekvalifikovaném suplování ČJ, paní učitelka 
Škardová se i při studiu poctivě připravuje a ze strany žáků i rodičů panuje spokojenost, paní učitelka 
připravuje podklady do Bakaláře a vkládá je paní Denisová. Zatím není možné udělit paní učitelce 
samostatný přístup pro zapisování známek s ohledem na pracovněprávní vztahy. 

 

Úklid před školou, jedná se hlavně o levou stranu příchodu ke škola (z pohledu, kdy se dívám na 
školu). Už asi měsíc je tam igelitka s plechovkami a střepy. Kdo tuto část vlastně uklízí? Škola nebo 
město? Lze sjednat nápravu? + dotaz: Rozpadající se schodiště před školu, může jej město opravit? 

U obou otázek není jasný majitel pozemku a tedy osoba zodpovědná za úklid a opravy. Řeší se 
s Prahou 4 – Majetkovou. Ve stejném složitém duchu probíhá proplacení opravy VZT v tělocvičně. 
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KPZŠ nabídlo v této otázce spolupráci např. formou dotazu na MČ Praha 4 nebo po dohledání 
majetkových poměrů pomoc s úklidem prostranství patřící škole v rámci jarní brigády. 

 

Elektronická žákovská knížka: Učitelé tam píší známky s velkým zpožděním. Například více než po 
týdnu se objeví "Práce v hodině 3" Dítě a ani paní učitelka už neví, za co to bylo. Ztrácí se zpětná 
vazba. 

Ano, to je aktuální problém, mělo by fungovat lépe, řešeno na pedagogické poradě, známky by měly 
být zadávány nejpozději do následujícího dne.  

 

Bakaláři - to je tragický systém. Je na něm škola závislá (rozvrhy/interní agenda) nebo je možné ho 
změnit? Pokud by byl pouze jako třída kniha/komunikace s rodiči jak jistě jsou alternativy.  (+dotazy: 
„Byla by třeba lepší komunikace akcí školy směrem k rodičům a efektivnější využívání systému 
bakalář“ a „Dále bych prosila o lepší komunikaci ze strany ZŠ - dotažení technické spolehlivosti 
odesílání zpráv z Bakaláře na soukromý mail rodičů. Máme-li zprávu na Bakalářích, málokdy 
dostaneme informaci o nové zprávě na soukromý e-mail“) 

Škola funguje na Bakaláři a bude tomu tak i nadále, vzhledem k objektivním a častým výpadkům 
systému je zajištěna nová IT firma od 04/2020 se zkušeností se školními systémy (doporučeno panem 
ředitelem Vybíralem).  

Stejně tak bude od 4/2020 externě zajišťováno i účetnictví ZŠ. 

V přípravě je zavedení elektronické třídní knihy od 09/2020, kde bude viditelné téma hodiny, DÚ, 
absence. Na dotaz zda jsou zámky v Komens váhovány, bylo vysvětleno, že ano, dle interních pravidel 
školy je nastaveno 6 stupňů váhy známky. Do Bakalářů je snaha zadat veškerý program, je nutno dát 
pozor na filtry, zda se jedná o akci pro všechny žáky, nebo jen pro některé třídy. 

 

Komunikace s rodiči - určitě bych uvítal daleko více komunikace. Informace co se děje ve škole/ve 
třídách, o akcích. Dostatečně dopředu, zvlášť v první třídě skutečně děti nejsou schopné si 
zapamatovat, že za 3 týdny je nějaká soutěž. Pokud by tato informace byla např. na stránkách, v 
bakalářích, tak se na ni jako rodiče umíme daleko lépe připravit. 

Otázka zejména ze strany rodičů z prvních tříd, pro které je priorita zejména plán akcí a domácí úkoly 
- bude probráno s třídními učitelkami.  

 

Uvažuje škola o lyžařském výcviku v zahraničí (vzhledem k nedostatku sněhu na českých horách)? 

Zkušenosti z jiných škol sice ukazují, že spíše ne, ale v příštím roce na podzim bude toto téma 
diskutováno.  
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Někteří učitelé z druhého stupně si stěžují, že mají málo času se svou třídou, zvláště pak na třídnické 
hodiny. Bylo by to možné např. tak, aby v případě suplování suplovali přednostně třídní učitelé? 

Snaha o to je, ačkoli suplování musí splnit i jiná pravidla (např. doplnění úvazku učitelů o jejich 
odpadlé hodiny apod.). Jinak platí, že třídnictví problém aktuálně je (např. 6.A),  limitem jsou 
personální možnosti. Stejně tak pro první ročníky v příštím školním roce hrozí podstav pedagogů.  

Od příštího školního roku bude požadavek na třídní učitele mít alespoň jednu třídnickou hodinu 
měsíčně například v hodinách VV, ČSP apod. 

 

Bude jarní úklid zahrady či jiná společná akce rodičů a školy? 

Jarní úklid zahrady proběhne 4.4.2020, pokud bude možné s ohledem na situaci s COVID-19 

Den dětí 1.6.2020 – společná akce na školní zahradě 

Mohl by být na webu školy školní vzdělávací plán a školní řád? 

Určitě ano, ale patrně až od září, až  Školní vzdělávací plán dozná nutných změn (omluvení absence 
povinné do 72 hod, popis zákazu mobilních telefonů v hodinách – dle doporučení České školní 
inspekce, oprávnění uvolnění dítěte z výuky do jednoho týdne v rámci pravomocí třídního učitele 
apod.). Od roku 2022 je očekáváno úplné přepracování škol. vzděl. plánu.    

 

Výlety - určitě bych uvítal více výletů v první třídě, klidně i lyžák (syn byl už ve školce 2x na lyžáku). 
Opět komunikace: že lyžák existuje jsem si všiml až náhodou na stránkách školy někde schovaná 
informace - ale asi nebyl určený pro první ročník. 

Lyžařský výcvik je a bude až pro 7 ročníky. 

Počet výletů závisí na plánu třídního učitele, snaha je o jednu exkurzi měsíčně. Diskuze k organizaci 
příměstských táborů a letní družině (bude k dispozici jen v červenci, ne v srpnu)na základě stanoviska 
MČ Praha 4. 

 

Nesouhlas s neustálým "sezením" dětí a nedostatkem pohybu a interakce v hodinách - např. na 
většině pražských škol už mají např. koberec, kde mohou trávit předměty typu Člověk a jeho svět 
(přímo několik cvičení odkazuje k sezení v kruhu, děti od 1. třídy sedí stále v lavicích) 

Průběh hodiny záleží na plánu třídního učitele, do 1. Tříd budou poskytnuty malé koberečky, které 
zbyly po Montessori a jsou majetkem školy, je možné přijmou nabídku rodičů, že zakoupí vhodné 
polštáře do třídy sami.  

 

Na webu školy je propagována Montessori učebna i pomůcky, systém včelka apod.. z ničím z toho se 
doposud naše děti nesetkaly 
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Škola Montessori z webu smazána, systém včelka je pedagogy využíván v hodinách. Škola Montessori 
zatím oficiálně neohlásila odchod z pronájmu, pokud k tomu dojde, bude v horním patře poskytnut 
prostor jiné (polské) škole a částečně bude využíván opětovně školu, zejména velká spojená učebna. 

Ve škole proběhla soutěž Tvoje tvář má známý hlas apod., kde údajně byly děti foceny, existuje 
nějaké bezpečné úložiště, kde si můžeme prohlédnout fotografie a pro jaké účely byly pořízeny 
(rodiče dětí měly celkově málo informací o této akci) 

Bezpečné úložiště k dispozici není, jen stránky školy s malými náhledy fotek. Umístění na web závisí 
na organizátorovi akce, aby je poskytnul panu Vondroušovi, který je na stránky umístí.  

 

Co konkrétně a jaké metody se skrývají za formulací "Zařazování inovativních metod vzdělávání." ? 

Patrně citace ze školního vzdělávacího plánu, má představovat použití IT nástrojů a interaktivních 
pomůcek, které je využíváno v závislosti na konkrétním pedagogovi 

 

Má vedení nějaké požadavky na KPZŠ nebo rodiče, aby spolupráce byla přínosnější? 

Žádost o prověření možnosti proplacení příspěvku do 5.B 

Poděkování za příspěvek do rekonstrukce dílen, podporu nových učeben a vybavení. 

KPZŠ byla nabídnuta nástěnka ve vstupní hale k propagaci činnosti a sdílení informací. 

Diskuze k organizaci třídních schůzek v dubnu, patrně pro nižší ročníky formou triád, pro vyšší ročníky 
jako skupinové třídní schůzky.  

Informace k podání žádosti o dotaci v rámci výzvy č. 7 OPVV – realizace školní zahrady (lanový most, 
altán, ohniště apod.) 

Informaci k pracem v komunitní zahradě nad školní zahradou. 

Betonový prostor směrem k ulici V Křovinách – florbalový oddíl Boheminas postaví prozatímní 
nafukovací halu, 10 hodin týdně bude rezervováno pro ZŠ Jeremenkova. Do budoucna FBš 
Bohemians plánuje stavbu montované haly pro svou činnost, kterou by mohla také využívat škola. 

Vypsána soutěž na opravu stoupaček a dívčích WC. 

Diskuze k realizaci světelného značení přechodu na ulici Jeremenkova. KPZŠ se pokusí apelovat na 
dohled na přechodu, vzhledem ke zkušenostem z jiných ZŠ. 

Zda už se podařilo vyřešit krádeže věcí ze šaten v případech, že děti mají věci (aktovky, apod.) mimo 
skříňku. Často tomu tak bývá během pobytu ve školní družině. 
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Děti by věci měli mít primárně zamčené ve skříňce, do prostoru šaten nesmějí kamery směřovat, 
proto je sledován jen vstup do budovy z čela i ze zahrady a chodba do tělocvičen. 

 

 

Zapsali: M. Smatana a H. Horesjková 11.3.2020.  

Schválil: Pavel Poucha 

 

 


